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bezige bij en ik wilde me niet
laten gaan. Ik kwam op het
idee om bingo te organiseren.
Samen met mijn man haal ik
bij handelaars de prijzen op.
De groep is blijven groeien en
nu zijn we op topdagen zelfs
met 140 deelnemers. En ze
blijven maar komen.”

Bingo spelen kost geen stuk-
ken van mensen, verre van.
Voor een lotje betaal je een
euro. Er zijn prijzen voor een
lijn, twee lijnen en een volle
kaart. Dan is het echt bingo,
want Vermeulen kon al mooie
prijzen versieren. “Vandaag is
de hoofdprijs een televisie,
maar dat kan ook een koelkast
of diepvriezer zijn. Ik wil er

‘Bingo is een spel dat de her-
senen afstompt.’ ‘Het is een
tijdverdrijf voor oud, maar
niet voor jong.’ ‘Bingo is pas-
sé.’ Het zijn maar enkele cli-
chés die over bingo de ronde
doen. Maar niet iedereen
denkt daar zo over. Afgelopen
weekend zakten 125 bingo-
spelers af naar de kleinste
deelgemeente van Kortrijk. 

De Bellegemse Kathleen Ver-
meulen (55) begon twee jaar
geleden nog met elf spelers.
Het aantal deelnemers in het
Casino in Kooigem is dus
spectaculair gestegen. “Door
een mislukte operatie ben ik
deels verlamd en kan ik niet
meer werken. Maar ik ben een

Cijfertjes afvinken en hopen tv 
te winnen: bingo is weer hot
Een koelkast winnen of een 
friteuse voor een euro? Het 
kan door bingo te spelen. 
Van heinde en ver komen 
liefhebbers naar café Casi-
no in Kooigem om hun kans 
te wagen. Bingo oubollig? 
Helemaal niet. 

KATHLEEN VERMEULEN
PRESENTATRICE EN ZANGERES

“Ik wil er geen euro 
aan verdienen. We zijn 
allemaal vrijwilligers”

INGELMUNSTER/KOOIGEM

Vandecasteele (8) uit Ingel-
munster een friteuse gewon-
nen. “Ik heb het helemaal al-
leen gedaan. Iedereen kan
winnen. Bingo is de max.”

In bingo kan dus alles, ook
een kind dat een volwassene
verslaat. Na de zomerrust is
het bingoseizoen weer volop
begonnen. Cafébazin Liliane
Putman straalt. “Je moet ver
zoeken om dit nog ergens te
vinden. En wij doen dit elke
maand.” (vkk)

spelen. “Eigenlijk ben ik zan-
geres, ik treed op onder de
naam Kate V. en breng Franse
en andere liedjes. Ik moet on-
der de mensen zijn. Dan voel
ik de pijn niet. Zingen doe ik
nog af en toe. Mijn levensmot-
to is Non, je ne regrette rien.
Op zaterdag 3 november orga-
niseer ik mijn eerste fanbal in
Middelkerke. Iedereen kan
dan mijn zangtalent ontdek-
ken.”

Ondertussen heeft Mauro

geen euro aan verdienen. De
inleg dient voor de prijzen en
als die ontoereikend is, leg ik
wat bij. Wij zijn allemaal vrij-
willigers, ook de jury. Het
geeft een goed gevoel.”

Kind verslaat volwassenen

Vermeulen presenteert de
bingonamiddag met verve. Ze
begint om 14.30 uur en ein-
digt na zessen. Algauw blijkt
waarom ze het publiek kan be-

W Een zondag in café Casino: iedereen, of toch bijna, zit gefocust op zijn biljet de cijfers weg te kruisen: wie wint de tv?
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De voorbije tien maanden
werd de mobiele camera
van Imog verschillende ke-
ren ingezet om sluikstorters
te betrappen die afval ach-
terlaten bij een glasbol. Dat
gebeurde al 48 keer. De ca-
mera wordt op vraag van de
gemeentebesturen ingezet
op hotspots die gevoelig zijn
voor sluikstort. 

Opvallend is dat ze vaak
meerdere sluikstorters in
een keer betrapt. In Kort-
rijk bijvoorbeeld werd de
camera al elf keer ingezet.
Daarbij  liepen twintig per-
sonen tegen de lamp. In Wa-
regem werden er in tien

keer twintig sluikstorters
betrapt. Kuurne, Anzegem,
Kruishoutem, Wielsbeke en
Avelgem zijn de beste leer-
lingen van de klas. Tijdens
de controles werden er nog
geen overtredingen vastge-
steld. 

Extra camera’s inzetten

Het is de eerste keer sinds
de camera in gebruik geno-
men werd dat afvalinter-
communale Imog cijfers be-
kendmaakt. “Momenteel
hebben we maar een came-
ra, maar aan de hand van de
eerste evaluaties merken

we dat het draagvlak groot
is. We willen extra camera's
inzetten en nemen dat plan
dan ook mee bij de opmaak
van ons budget voor volgend
jaar”, zegt woordvoerder
Koen Delie.

De overtreders pakken is
niet altijd even gemakkelijk.
“Als we een nummerplaat
zien, heeft die persoon so-
wieso prijs. Anders moet de
politie via gezichtsherken-
ning op zoek gaan naar de
dader”, zegt Delie. 

De cijfers van het aantal
betrapten liggen vrij hoog,
er zijn meer sluikstorters
(48) gevat dan dat de came-

ra werd ingezet (44 keer).
Vaak weten de sluikstorters
niet dat er een camera aan-
wezig is bij de glasbol. Die
wordt niet opzichtig ge-
plaatst en zit wat verstopt.
“Om iedereen bewuster te
maken van de pakkans,
plannen we een communi-
catiecampagne. Zo willen
we de gebruikers er ook op
wijzen dat de straffeloos-
heid vermindert.”

De komende maanden
wordt de camera in alle
Imog-gemeenten geplaatst.
Ze hebben samen al 59 aan-
vragen ingediend om ze bij
een glasbol in te zetten. 

In Wielsbeke is nog geen enkele overtreding vastgesteld

Camera betrapt al 48 sluikstorters bij 
glasbollen van afvalmaatschappij Imog
De camera die Imog sinds 
december vorig jaar inzet 
om sluikstorten tegen te 
gaan, heeft zijn nut intus-
sen bewezen. Er werden 
al 48 sluikstorters be-
trapt.  In Wielsbeke werd 
nog geen enkele overtre-
ding vastgesteld.

WIELSBEKE/KORTRIJK/WAREGEM

W Onder meer hier in Kortrijk werden veel sluikstorters betrapt via de camera. Die wordt aangekondigd met bordjes 
maar hoe de verborgen opgestelde camera eruitziet, houdt Imog liever geheim. 

KAREN VERHULST
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KOEN DELIE
WOORDVOERDER IMOG

“We zullen een 
campagne starten om 
iedereen bewust te 
maken van de 
pakkans als ze 
sluikstorten”

BRUGGE

Politie wapent zich 
voor komst 1.700 
Duitse supporters 
De politie van Brugge verwacht 
vandaag dinsdag zo’n 1.700 
Duitse supporters. Die komen 
naar de Champions League-
wedstrijd tussen Club Brugge 
en Borussia Dortmund kijken. 
De politie beschouwt de wed-
strijd als een risicomatch. Daar-
door worden er ook enkele 
maatregelen getroffen. In de 
omgeving van het stadion zal 
het verboden zijn om alcohol in 
een glas te schenken. De politie 
zet bovendien ook extra agen-
ten in om alles vredig te laten 
verlopen. (tlg)

DAMME

Is Feniks kleinste 
boekhandel ter wereld?
Boekhandel Feniks in Damme 
is sinds kort officieel de klein-
ste boekhandel der Lage Lan-
den. Guido De Ville, die met 
zijn tweedehands boekhandel 
huist in de pui van het middel-
eeuwse stadhuis van Damme, 
kreeg daarover onlangs bericht 
uit Amsterdam. “Ik wist dat 
daar nog een boekhandeltje be-
stond van amper zeven vierkan-
te meter groot”, zegt hij. Ter 
vergelijking, Feniks meet vijf-
tien vierkante meter, en er kun-
nen niet meer dan tien mensen 
tegelijk binnen. “Ik kreeg on-
langs te horen dat de uitbater in 
Amsterdam er de brui aan gaf, 
waardoor wij nu de titel mogen 
claimen van kleinste boekhan-
del van de Lage Landen.” Nu zal 
De Ville uitzoeken of hij ook de 
titel van ‘kleinste boekenwinkel 
ter wereld’ mag claimen. (ddj)



D
IN

S
D

A
G

 18
 S

EP
TE

M
B

ER
 2

01
8

UitneembaarKORTRIJK WAREGEM MENEN

Heeft u
nieuws?
Neem contact
op met
Kathy
Vandeportael
Telefoon
03-561.19.75
Mail
uwgemeente@
nieuwsblad.be
(bijvoorbeeld:
kortrijk@
nieuwsblad.be)

is Jamie-Lee Six.
De twintigjarige Meense raakte

bekend als actrice in Ketnetserie 
D5R en is nu wat men een online 
influencer noemt. Op de sociale 
media komt ze vaak in aanraking 
met pestkoppen. “Soms worden er 
verwijten als ‘slet’ of ‘hoer’ naar 
mijn hoofd geslingerd. Gelukkig 
krijg ik meer toffe berichten dan 
haatreacties. Maar toch, al krijg je 
honderd positieve berichten, één 
negatieve reactie heeft meer im-
pact.”

Zeker als die berichten over haar
persoon gaan. “Als ik een foto van 
mezelf in bikini post dan wordt 
vaak gezegd dat ik supermager ben 
of kleine borsten heb. Dat weet ik 
zelf ook wel, ik hoef daar niet nog 
eens mee geconfronteerd worden”, 
getuigt de actrice.

Stoer doen

Meestal negeert Jamie-Lee zulke
reacties, maar soms trekt ze haar 
stoute schoenen aan en gaat ze in 
de tegenaanval. “Wel grappig. Het 
zijn meestal tieners die wat stoer 
willen doen en ze verwachten dat 

kan raken.”
Met de sociale media is pestgedrag

volgens haar verergerd. Dat jonge-
ren meer lef hebben en feller uit de 
hoek durven te komen, doen daar 
weinig goeds aan. Voor wie gecon-
fronteerd wordt met pestgedrag 
heeft ze alvast deze tip. “Probeer 
erover te geraken en praat er vooral
over. Pesten is echt niet oké en ge-
beurt vaker dan je denkt. Als je met 
iemand kan babbelen dan kan dat 
veel voorkomen”, zegt ze.  (djr)

niet. Ze vertellen dan dat het een 
grapje of een weddenschap is, maar 
vergeten dat de boodschap me toch 

JAMIE-LEE SIX

“Al krijg je honderd 
positieve berichten, één 
negatieve reactie 
heeft meer impact”

W Jamie-Lee raakte bekend als actrice in Ketnetserie D5R en is een online influencer.

D
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Via de knoppen van hun smart-
phone of laptop lijken jongeren nog 
een grotere mond op te zetten. Van 
een ongepaste opmerking tot een 
schunnige reactie. Soms grappig, 
maar vaak gaat het ook over regel-
recht pestgedrag. Daar willen tv-
zender Cartoon Network en Awel, 
de vroegere Jongerenfoon, iets aan 
doen.

Wees een maatje

 Maandag trapten ze hun jaarlijkse
campagne ‘Wees een maatje, geen 
pestkop’ op gang. Via hun websites 
en het tv-kanaal zullen worden tips 
gegeven over hoe om te gaan met 
pesten én het belang van vriend-
schap. Boegbeeld van die campagne

Cartoon Network en Awel 
trapten maandagmiddag hun 
campagne ‘Wees een maatje, 
geen pestkop’ op gang. Via 
webberichten en reclame-
spots willen ze jongeren aan-
zetten niet te pesten. Het ge-
zicht van de campagne is de 
Meense Jamie-Lee Six.

MENEN 

Jamie-Lee Six is gezicht van anti-pestcampagne 

De voorbije tien maanden wer-
den 48 mensen betrapt op sluik-
storten bij een glasbol. De came-
ra wordt op vraag van de ge-
meentebesturen ingezet op
hotspots die gevoelig zijn voor
sluikstort. Opvallend: in Kortrijk
werd de camera al 11 keer inge-
zet, waarbij twintig mensen te-
gen de lamp liepen. In Waregem
werd de camera één keer minder
ingezet en liepen ook twintig
mensen tegen de lamp. Kuurne,
Anzegem, Kruishoutem, Wiels-
beke en Avelgem zijn de beste
leerlingen van de klas: van de
paar keer dat daar al gecontro-
leerd werd, werd nog niemand
betrapt. 

Meer camera’s

Het is de eerste keer sinds de
start van de plaatsing van de ca-
mera's dat de afvalintercommu-
nale cijfers bekendmaakt. “Mo-
menteel hebben we maar één ca-
mera, maar aan de hand van de
eerste evaluaties merken we dat
het draagvlak groot is. We willen

extra camera's en nemen dat idee
mee bij de opmaak van ons bud-
get voor volgend jaar”, zegt
Imog-woordvoerder Koen Delie.

De overtreders pakken is niet

altijd even gemakkelijk. “Als we
een nummerplaat zien, heeft die
persoon sowieso prijs. Maar an-
ders moet de politie via gezichts-
herkenning op zoek gaan naar de
dader”, zegt Delie. 

Camera zit verstopt

De cijfers van het aantal betrap-
te mensen ligt vrij hoog, er zijn
meer mensen gevat dan dat de
camera werd ingezet: 48 betrap-
ten tegenover de 44 keer dat de
camera al werd geplaatst. Vaak
weten de sluikstorters niet dat er

een camera aanwezig is bij de
glasbol. De camera wordt niet
opzichtig geplaatst en zit wat
verstopt. “Om mensen bewuster
te maken van die pakkans, plan-
nen we een communicatiecam-
pagne rond de pakkans. Zo wil-
len we mensen er ook op wijzen
dat de straffeloosheid vermin-
dert.”

De komende maanden wordt de
camera nog in alle Imog-gemeen-
ten geplaatst. Er lopen in totaal
59 aanvragen voor het plaatsen
van de camera in alle Imog-ge-
meenten. 

48 sluikstorters lopen tegen de lamp

Camera tegen sluikstorten mist effect niet 
De camera die Imog sinds de-
cember vorig jaar inzet om 
sluikstorten tegen te gaan, kan 
wel degelijk sluikstorters be-
trappen. Uit de eerste cijfers 
blijkt dat er meer mensen zijn 
betrapt dan het aantal keer dat 
de camera geplaatst werd.

KORTRIJK/WAREGEM/KUURNE/
ANZEGEM/AVELGEM 

W Onder meer in Kortrijk werden veel sluikstorters betrapt via de camera. De camera wordt aangekondigd met bordjes maar hoe hij 
eruitziet, houdt Imog liever geheim. 

KAREN VERHULST

K
V

O

KOEN DELIE
WOORDVOERDER  IMOG

“Om mensen bewust te 
maken van de pakkans, 
plannen we een 
communicatiecampagne”

Bron: Het Nieuwsblad- 18 september 2018
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NieuweDacia Duster
Go Duster

vanaf

11 990 €(1)

www.dacia.be

4,4 - 6,5 L/100 KM. 115 - 158 G CO2/KM (WLTP- NORM).

(1) Nieuwe Dacia Duster Prestige SCe 115. Aanbevolen basiscatalogusprijs BTWi zonder opties geldig van 01/09/2018 tot en met 30/09/2018. Afgebeeld model: Nieuwe Duster Prestige TCe 125. Aanbevolen basiscatalogusprijs 
BTWi, opties inbegrepen: € 16 400. Adverteerder: Renault België Luxemburg N.V., Bergensesteenweg 281 - 1070 Brussel, RPR Brussel - BTW BE403.463.679.

Milieuinformatie [K.B. 19.03.2004] op www.dacia.be Dacia beveelt                        aan.

AUTOBEDRIJF CITY CARS BVBA

Doornikseweg 24
8587 Spiere-Helkijn

DACIA DEVOS-CAPOEN

Marksesteenweg 23
8500 Kortrijk

DEVOS-CAPOEN MENEN  

Kortrijkstraat 269
8930 Menen 

GARAGE VLIEGHE FRANK  

Gauwelstraat 62
8551 Heestert
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REGIO 

De snelheidscontroles vonden
plaats van 23.30 tot en met 2.30
uur. In totaal reden 242 voertui-
gen voorbij de flitsauto, 76 be-
stuurders reden te snel. De hoogst
gemeten snelheid was 71 kilome-
ter per uur waar slechts 50 kilo-

meter per uur toegelaten is. In de
Koning Albertstraat reden 55 van
de 166 gecontroleerde bestuur-
ders te snel, wat overeenkomt met
33 procent. “Om de geluids- en
verkeersoverlast van aankomende
en vertrekkende voertuigen tij-

dens de uitgaansavonden in Kort-
rijk aan te pakken, voert de politie
ook ’s nachts en in het weekend
snelheidscontroles uit”, aldus
burgemeester Vincent Van Quic-
kenborne. “In Kortrijk, Kuurne en
Lendelede zijn snelheidscontroles
sowieso het hele jaar door een ab-
solute prioriteit. Alleen door veel
en intensieve controles te doen,
wordt de pakkans groter en lopen
hardleerse overtreders tegen de
lamp. Deze nachtelijke weekend-
controles zullen dan ook systema-
tisch herhaald worden.”

Verkeerscowboys worden aangepakt 
KORTRIJK In de nacht van zaterdag 8 op zondag 9
september voerde de verkeerspolitie van de PZ Vlas
op drie verschillende locaties in het centrum van
Kortrijk snelheidscontroles uit: de Koning Albert-
straat, de Groeningestraat en de Rijselsestraat. 

KORTRIJK In de strijd tegen sluikstorters zet de stad Kortrijk in
samenwerking met afvalintercommunale Imog mobiele camera’s
in. Met succes, zo blijkt. “We hebben op twee locaties twee weken
lang een camera opgesteld”, legt schepen van Leefmilieu Bert
Herrewyn (SP.A) uit. “Bij de analyse hebben we vastgesteld dat
drie personen een aantal keer gesluikstort hebben. In Kortrijk zijn
er zeker sluikstorters aan het werk, maar gelukkig zijn er niet zo
veel.”
De drie personen mogen zich aan een forse boete verwachten.
“Aangezien het om verschillende keren gaat, kan het bedrag op-
lopen tot 350 euro. Indien iemand die boete niet kan betalen, kan
er eventueel een alternatieve straf worden opgelegd. Zoals een
aantal uur sluikstort en/of zwerfvuil opruimen.” (AXV)

Drie sluikstorters 
betrapt op camera

Het was Philippe Mingels (SP.A/
Groen) die de kat de bel aanbond
op zijn Facebookpagina. Volgens
hem zou de aanleiding tot het ont-
slag een mail zijn geweest die de
jeugdbeleidsmedewerker afgelo-
pen weekend naar de gemeente-
raadsleden verstuurde. In die
mail riep hij op om op woensdag
te beraadslagen over de lokalen-
kwestie en de bouwgroep, die vol-
gens Mingels niet zo vlot functio-
neert als gewenst. Het is niet dui-
delijk welke onderwerpen Kevin
Labeeuw besproken wou zien.
Vanuit het college van burge-
meester en schepenen werd de
uitnodiging herroepen en werd
die vooropgestelde vergadering af-
gelast. Op dinsdag volgde dan het
ontslag van Labeeuw. Dat zijn
ontslag met de bouwgroep of de
lokalenkwestie zou te maken heb-
ben zoals Philippe Mingels be-
weert, ontkent noch bevestigt
schepen van Jeugd Griet Vanry-
ckegem (N-VA). Voor de schepen

is dit een intern personeelsdos-
sier. Als dusdanig mag of kan ze
hierover niets communiceren. Ze
bevestigt wel dat de beslissing tot
ontslag unaniem werd genomen
door het schepencollege. En dat
alle lopende dossiers, zowel die in
de jeugdraad als in de bouwgroep,
verder zullen afgehandeld worden
zoals gepland. “Dergelijke beslis-
sing nemen is niet gemakkelijk.
Maar als schepen van Jeugd kan
ik enkel garanderen dat ik samen
met de jeugddienst, de jeugdraad
en de bouwgroep verder ijver voor
de belangen van alle jeugd in Me-
nen, Lauwe en Rekkem. Wij heb-
ben vorige week ook het contract
van jeugdopbouwmedewerker Jo-
nathan verlengd die met kwetsba-
re jongeren werkt.”
Ook Kevin Labeeuw, die in Wevel-
gem woont, wenst niet te reage-
ren, hij werkte bij de jeugddienst
van Menen sinds 2008. Het ont-
slag kwam ook bij hem als een
verrassing. (SLW)

Stad Menen ontslaat 
jeugdbeleidsmedewerker
MENEN/WEVELGEM Als een donderslag bij heldere
hemel werd woensdag bekendgemaakt dat Kevin La-
beeuw, diensthoofd jeugd bij de stad Menen, werd
ontslagen. 

KORTRIJK Een zwemmer merkte

woensdagmorgen op dat gaten

geboord werden in vijf cabines in

het Magdalenazwembad. Het kan

het werk zijn van een gluurder.

De kleedcabines zijn van hout,

waardoor de gaatjes makkelijk

geboord kunnen worden. De

cabines zijn beschermd, dus is

het niet mogelijk om ze te ver-

vangen door ander materiaal.

Wie kijkgaatjes opmerkt, kan het

zwembadpersoneel op de hoog-

te brengen of dat signaleren via

het meldpunt 1777 van de stad.

Kijkgaten in
Magdalena-
zwembad 

Bron: Krant van Westvlaanderen - 14 september 2018

Bron: Krant van Westvlaanderen - 7 september 2018

Bron: Het Laatste Nieuws - 3 oktober 2018
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HOUTHULST / MERKEM / JONKERSHOVE

Het opendeurweekend bij de
brandweer van Merkem vindt
plaats op zaterdag 8 september en
zondag 9 september. Op zaterdag
8 september start om 14 uur de
loopwedstrijd Kids van 7 tot 12
jaar. 
De kinderen lopen diverse afstan-
den, afhankelijk van hun leeftijd.
Elk kind krijgt een gratis aanden-
ken. De inschrijving start om 13
uur. 
“Om 15 uur start de Brandweer-
loop, een loopwedstrijd over 2 km
enkel voor brandweerlieden in
volledige interventiekledij. Ze dra-
gen dus hun helm, interventie-
broek, en -jas, handschoenen en
laarzen”, vertelt Marino Leeman.
“Voor de eerste drie is er een geld-
prijs voorzien en deelnemen kost
10 euro. Een half uurtje later, om
15.30 uur start de loopwedstrijd
Adult over een parcours van 5 en
10 km. Elke deelnemer ontvangt
gratis een t-shirt en er zijn geld-
prijzen voor de top 3 van de heren
en de top 3 van de dames. In-
schrijven kost 10 euro.” 

LESLOKAAL

Het is een jaarlijkse gewoonte dat
er ook rondritten met de kinderen
worden georganiseerd. 
“Ook dit jaar staat de rondrit ge-
pland. Vanaf 16.30 uur kunnen de
kinderen mee in de brandweerwa-
gen een ritje maken en voor de
wachtenden is er een springkas-
teel en zijn er barbecueworsten te
verkrijgen”, zegt Marino.
“Om 18.30 uur is er de optocht
van de brandweer met ontvangst
van het gemeentebestuur, optre-

den van de Kon. Harmonie St.-
Cecilia Merkem en van 19 tot 20
uur worden de gerenoveerde bar
en het leslokaal officieel geopend
waarna we nog heel lang gezellig
samenzitten in de grote tent.” 

Op zondag 9 september wordt
dan naar goede traditie samen aan
tafel gezeten. “We openen de ape-
ritiefbar om 11 uur en van 11 tot
14 uur kan worden aangeschoven
voor het groot Mosselmaal. Kaar-

ten in voorverkoop te verkrijgen
via de brandweerlui. Wie geen
mosselen lust kan kiezen voor
koude schotel of vol au vent.” Ook
op zondag staat het springkasteel
klaar voor de kinderen. (ACK)

Sportieve activiteiten 
tijdens brandweeropendeur
MERKEM De feestcommissie van de brandweer nodigt iedereen uit om deel te nemen aan een of meerdere
activiteiten tijdens de opendeurdag van de brandweer. Er staat heel wat op het programma.

V.l.n.r. Frans Lannoye, Willy Dubois, Marino Leeman, Nadine Bailleul, Lucrese Sap en Danny Desender van de

feestcommissie. (Foto ACK)

Jacques Soenens (72) is getrouwd
met Jeanine Vercruysse en woont
in Jonkershove. “Ik was destijds
het allereerste personeelslid van
de intercommunale”, vertelt Jac-
ques. “Ik heb de hele evolutie van
het verwerken van afval meege-
maakt. In mijn boek ‘Van afval tot
grondstof” heb ik het probleem
chronologisch aangepakt.”

GOED BEZIG

“Als we terug kijken, was er 50
jaar geleden niets anders dat men

met het afval deed dan het storten
en verbranden. We zijn dan een
40 jaar geleden begonnen met
sorteren, nog minimaal maar het
was wel de aanzet tot het sorteren
zoals het op vandaag gebeurt. We
kunnen stellen dat we 40 jaar ge-
werkt hebben om te komen tot
waar we nu staan. Nu wordt ge-
poogd om vanuit het afval te ver-
trekken om er iets nieuws mee te
maken, een duurzamere oplos-
sing. De mogelijkheid bestaat dus
om van afval terug naar de grond-

stof te gaan maar die oplossing is
duur en tijdrovend. Het afval
kwijtraken is ook een probleem,
zo was China tot voor kort afne-
mer van alle kunststofafval maar

sinds vorig jaar is China dit gaan
beperken omdat er te veel slecht
gesorteerd werd en intussen is
ook China overgestapt op sorteren
van afval waardoor ze de kunst-

stofafval vanuit Europa niet meer
aanvaarden.”
“Sorteren en recycleren gaat ook
over burgerzin, over sensibilise-
ren en opvoeden tot minder afval.
Tegenwoordig worden de kinde-
ren op school heel bewust ge-
maakt van het afvalprobleem en
zijn ze ook heel goed bezig met
het gebruiken van herbruikbare
zaken, daarin gesteund door de
school en ook vooral door hun ou-
ders, we zijn dus op de goede
weg. De opkomst van de contai-
nerparken betekende een hele
stap vooruit, het sluikstorten is
wat nu zeker moet aangepakt wor-
den. Statiegeld op verpakkingen
die terug naar de winkel kunnen
gebracht worden zouden ook al
heel wat oplossen. Kortom we zijn
op de goede weg maar er is nog
een lange weg af te leggen.”

(ACK)

Afvalverwerking in boek gevat
JONKERSHOVE Het afvalprobleem is er een van alle
tijden. Wegwerpverpakkingen hebben het probleem
enkel maar groter gemaakt. Jacques Soenens was ge-
durende 40 jaar algemeen directeur van de intercom-
munale IMOG en maakte een hele evolutie in het
verwerken van afval van heel dichtbij mee. Die vatte
hij in een boek.

Jacques Soenens schreef een boek over afvalverwerking. (Foto ACK)

TIELT/JONKERSHOVE Op dinsdag

28 augustus werd Olivia (47 cm;

3,110 kg) geboren in het Sint-

Andriesziekenhuis in Tielt. Papa

Pieter De Cuyper, die afkomstig

is van Jonkershove, verwelkomt

haar samen met mama Justine

Beke in de Huffeselestraat in

Tielt. (Foto LDW)

GEBOORTEN

Olivia

HOUTHULST Op vrijdag 31 augus-

tus gaven Maarten Quaghebeur

(25) en Agnita Bertier (22) in het

gemeentehuis van Houthulst

elkaar hun jawoord. Hun baby

Emilia woonde de plechtigheid

bij. Het jonge gezin woont in de

Legeweg in Houthulst. (Foto ACK)

HUWELIJKEN

Agnita en Maarten
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In 1994 telde Vlaanderen zo’n 4.000
warme bakkers. Vandaag zijn het er
volgens de overkoepelende Vlaamse
federatie maar 2.600 meer. “Er is
weinig instroom en er is de vrees
voor weekendwerk, maar de nachte-
lijke uren spelen daar zeker ook een
rol in”, zegt Hendrik Rommelaere
(54), voorzitter van de West-Vlaamse
federatie Bakmeesters. “Jongeren
denken nog steeds dat ze elke nacht
om middernacht uit hun bed moeten.

Tien of twintig jaar geleden was dat
inderdaad zo. Maar een moderne
bakker kan zeker tot drie uur slapen.
Zelfs tot vijf uur als die dat wil. Wat
vaak langer is dan iemand die de
vroege dienst doet in de fabriek, die
moet nog met de wagen tot daar. Een
bakker kruipt uit zijn bed, stapt naar
beneden en kan beginnen.”

Afbakken en afkoelen

De extra uren nachtrust heeft de
bakker te danken aan
nieuwe technologieën.
“Vroeger moest je
’s nachts nog van nul be-
ginnen”, legt Bruno Kuy-
len, directeur van Bak-
kers Vlaanderen, uit.
“Deeg kneden, laten rij-
zen, afbakken en dan nog
laten afkoelen. Allemaal
zeer tijdrovend. Nu kun je
daags voordien in de na-
middag of vooravond al
het brood kneden en het
vervolgens in een toestel
stoppen dat het rijsproces
vertraagt. Het is dus niet dat je min-
der werkt, je werkt alleen op een
ander moment. Zo kun je ten laatste
om vijf uur opstaan en dan nog om
zeven uur vers brood in de winkel lig-
gen hebben. Want je moet het enkel
nog afbakken en laten afkoelen.” Wat

“Een warme bakker moet 
altijd om middernacht uit 
zijn bed: vergeet dat cli-
ché.” Een West-Vlaamse 
bakkersvereniging wil 
met een campagne jonge-
ren opnieuw in de stiel 
krijgen door onder meer 
“het grootste misver-
stand” uit de weg ruimen: 
“Dankzij de nieuwste 
technieken kan een bak-
ker gerust tot drie uur of 
in het beste geval tot vijf 
uur slapen.” CHRIS SNICK

Bakker Hendrik
Rommelaere: “Ik ga

natuurlijk mijn manier
van werken niet meer

omgooien, maar de
jeugd kan het wel

anders doen.”

BAKKERS 
RUIMEN 
“GROOTSTE 
MISVERSTAND” 
UIT DE WEG

Als bakker uitslaapt tot 
vijf uur, is zijn broodje 
óók gebakken met de kwaliteit daarvan? “Net zo

lekker als op de traditionele manier
en in sommige gevallen misschien
zelfs beter omdat het rijsproces veel
trager gaat.”

Koude bakkers

Volgend jaar voert Bakmeesters
campagne door op sociale media bak-
kers te laten vertellen over hoe de
stiel echt in elkaar zit. “Zo kunnen
we die onwaarheden uit de wereld
helpen”, zegt Rommelaere. “Maar
ook tonen waar de warme bakker nog
echt voor staat: voor ambacht. Want
de dag van vandaag zijn er meer en
meer ‘koude bakkers’ die deeg aanko-
pen en dat enkel nog in een oventje

achter de winkel schui-
ven. Het is misschien cru
gezegd, maar die beklad-
den het imago van de am-
bachtelijke bakker. Door
hen denkt de klant dat
iedereen het zo doet en
dat niemand nog zijn
eigen brood maakt. Ter-
wijl wij net veel werk in
ons product steken. Net
zoveel  zoals vroeger, het
enige verschil is dat we
nu wat langer kunnen
slapen.” Wanneer hij
opstaat? “Om één uur. En

dan werk ik tot halftwee in de namid-
dag, daarna doe ik een dutje tot vijf
en uiteindelijk kruip ik om negen uur
opnieuw in bed. Maar ik ben al
33 jaar bakker. Na al die jaren gooi je
je manier van werken niet meer om.
De jeugd kan het wél anders doen.”

HENDRIK 
ROMMELAERE
FEDERATIE BAKMEESTERS

“Een bakker 
kruipt uit zijn 
bed, gaat naar 

beneden en 
kan beginnen”
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De federale gerechtelijke politie van 
Antwerpen heeft acht Nederlanders 
gevat die verdacht worden van zes 
plofkraken tussen mei en augustus van 
dit jaar. “Via nummerplaatcamera’s 
kwamen auto’s van eenzelfde Neder-
lands autoverhuurbedrijf in beeld”, 
klinkt het. Uitgebreid speurwerk met 
onder meer een telefonieonderzoek en 
observaties toonden linken tussen zes 
verschillende plofkraken. 

De feiten worden gekwalificeerd als 
zware diefstal, criminele organisatie 
en opzettelijke brandstichting bij 
nacht in een bewoond pand. Daar staan
celstraffen op van 20 tot 30 jaar.  ( nv )

Acht plofkrakers gevat

Paola “snel en spontaan” 
hersteld van beroerte

Koningin Paola is dan toch getroffen 
door een lichte beroerte – officieel: een 
cerebrovasculair accident (CVA). Dat is 
gebleken uit de onderzoeken in het 
Brusselse ziekenhuis Saint-Luc.

Paola (81) werd dinsdagnacht onwel in
Venetië, waar ze met koning Albert op 
vakantie was. Ze belandde op de spoed-
afdeling. Er was sprake van een beroer-
te, maar dat kon niet worden bevestigd. 
De Italiaanse artsen stelden geen pre-
cieze diagnose omdat Paola zich wilde 
laten onderzoeken door haar vaste art-
sen. Daarom werd ze woensdagmiddag 
gerepatrieerd naar België.

Volgens het onderzoek in
Saint-Luc houdt Paola geen
letsels over aan haar beroerte,

meldt het paleis. “Ze is snel
en spontaan hersteld.” De

koningin mocht gister-
middag naar huis in
Laken. Ze krijgt medica-
tie voorgeschreven die
een nieuwe beroerte

moet voorkomen.  (dhs)PN

Het wordt bin-
nenkort eenvou-
diger om te sor-
teren in ons land. 
Vanaf 1 januari 
2019 zal de Belg 
in de blauwe 
pmd-zak niet 
enkel plastic 
flessen en fla-
cons, metalen 
verpakkingen en 
drankkartons 
mogen stoppen, 
hij zal er álle 
types plastic ver-
pakkingen in 
kwijt kunnen. 
Maar in aanloop 
naar die uitbrei-
ding waarschuwt 
afvalintercom-
munale Imog nu 
dat het werk er 
voor de overheid 
daarmee niet op 
zit. “Recent 
onderzoek heeft 
aangetoond dat 
nog steeds acht 
procent van het 
plastic in de 
pmd-zak niet kan 
worden gesor-

teerd of gerecy-
cleerd”, zegt 
algemeen direc-
teur Johan Bon-
nier. “Het gaat 
onder meer om 
verpakkingen die 
uit meerdere la-
gen bestaan, of 
verpakkingen die 
met inkt bedrukt 
zijn.” Imog en 
een aantal lokale 
besturen roepen 
de Vlaamse en 
federale over-
heid daarom op 
producenten te 
stimuleren meer 
in te zetten op 
goed sorteerbare 
en recycleerbare 
verpakkingen. 
“Er worden nog 
te veel problema-
tische verpak-
kingen op de 
markt gebracht. 
Pas als dit een 
halt wordt toe-
geroepen, zal iets 
structureels kun-
nen verbeteren.” 
(aro)

van plastic in 
pmd-zak kan 
niet worden gerecycleerd
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KORTRIJK

Echt groen oogt het Mandelapark
momenteel niet – de langdurige
droogte is de grote boosdoener –
maar het loont nu al zeker de
moeite om er een kijkje te nemen.
De houten constructie met groen-
dak en reusachtige vuurkorf zuigt
de meeste aandacht naar zich toe,
terwijl ook het waterbufferbekken
met speelelementen en de zitban-
ken het park iets extra’s geven.
“Jammer dat het gras nu pas be-
gint te ontkiemen”, aldus schepen
van Leefmilieu Bert Herrewyn
(SP.A). “We zaaiden al in mei,
maar het warme weer en gebrek
aan regen heeft ons parten ge-
speeld. Maar het komt goed.”
Het park wordt natuurlijk en eco-
logisch ingericht. Dat wil zeggen
dat de (al aanwezige) natuur spon-
taan kan groeien, in combinatie
met een toegankelijk park. “Er
zijn enkele verharde paden waar
de fietsers rijden”, aldus nog de
schepen. “De centrale parkweide
is het hart van het park, daarrond
hebben we een aantal bomen- en
struikengroepen voorzien. We
kiezen ervoor om het park als na-
tuurgebied aan te pakken. Dat wil
zeggen dat we de planten waar
mogelijk zullen laten groeien.”

GROENE STADSPOORTEN

“Door dit extensief beheer zal je
een mooi kleurenpalet krijgen”,
pikt Denis Dujardin in. Hij is
landschapsarchitect en ontwierp
samen met studiebureau Tech-
num/Tractebel het park. “Boven-
dien kan dit park de thuis worden
van veel insecten, vogels en am-
fibieën. Er zal hier veel activiteit
zijn, al wordt dit zeker ook de plek
waar de Kortrijkzaan pal in het
centrum rust zal vinden. De in-
woners hebben via Kortrijk

Spreekt trouwens hun zegje kun-
nen doen over wat dit park te bie-
den moest hebben.”
De aanleg van het ecologische
stadspark kadert in een groter ver-
haal dat groene ruimte langs de
Leieboorden exponentieel uit-
breidt. Bert Herrewyn: “We heb-
ben aan de andere kant van de
stad al het Albertpark langs de
Leie. Met het Mandelapark zullen
we twee groene stadspoorten aan
deze rivier hebben.”
Schepen van Ruimtelijke Orde-
ning Wout Maddens (Open VLD)
wijst er nog eens op dat er voor
2013 geen sprake was van een
park op Kortrijk Weide. “Met de
huidige coalitie hebben we snel de
duidelijke keuze gemaakt om in
plaats van een woonontwikkeling

met appartementen, een stads-
park van 2,3 hectare als belangrijk
onderdeel van het nieuwe stads-
deel Kortrijk Weide te realiseren.”

NOTENBOS

Het park mag zondag dan wel of-
ficieel geopend worden – tussen
14 uur en 17 uur kan je tijdens het
Parkfeest genieten van een drank-
je, een begeleide wandeling doen
of speuren naar waterdiertjes –
het werk is er nog niet af. Wout
Maddens: “In een volgende fase
wordt het stukje tussen de park-
weide en het zwembad aangepakt.
Intussen zal de spoorwegtunnel
klaar zijn. Die wordt van 19 tot 21
oktober stelselmatig onder de spo-
ren geschoven.”
Denis Dujardin: “Er komen tus-

sen het zwembad en de weide el-
zen. Eens die volgroeid zijn, zal je
het zwembad niet meer zien. Een
andere nog te realiseren fase is de
aanplanting van een notenbos.
Maar daarvoor is het wachten tot
de spoorwegbrug Drie Duikers is
aangepast.” Die brug moet een
aantal tientallen centimeters wor-
den opgevijzeld, zodat grotere
schepen er onderdoor kunnen va-
ren.”
De totale aanleg van het ecolo-
gisch stadspark kost 2,85 miljoen
euro. Een deel van de factuur be-
taalt stad Kortrijk met de Vlaamse
prijs Groen in de Stad, die ze eind
2014 won en die 250.000 euro be-
draagt.

(Axel Vandenheede)

Speuren naar waterdiertjes
op opening Mandelapark
KORTRIJK Op zondag 19 augustus wordt het ecologisch stadspark op Kortrijk Weide officieel geopend. “Het
Mandelapark wordt de plek waar de Kortrijkzaan rust zal vinden”, aldus landschapsarchitect Denis Dujardin.

We herkennen v.l.n.r. Denis Dujardin, Wout Maddens en Bert Herrewyn aan het stadspark. (Foto AXV)

HARELBEKE Afvalintercommunale

Imog lanceerde anderhalve

maand geleden in haar elf ge-

meenten – Anzegem, Avelgem,

Deerlijk, Harelbeke, Kortrijk,

Kuurne, Spiere-Helkijn, Waregem,

Wielsbeke Zwevegem en het

Oost-Vlaamse Kruishoutem – de

p+md-zak. Sindsdien mogen de

inwoners ook harde plastic ver-

pakkingen (schaaltjes van etens-

waren, yoghurtpotjes, boter-

vlootjes...) in deze zak gooien.

“Deze overgang verloopt vlot”,

aldus Koen Delie namens Imog.

“Cijfers kunnen we er niet op

plakken, maar we krijgen wel

beduidend meer blauwe zakken

binnen. Er sluipen foutjes in het

gebruik, maar het valt eigenlijk

erg mee. We hoorden ook heel

veel positieve reacties: de men-

sen zien de uitbreiding van de

sorteerregels als een verbetering.

En voor alle duidelijkheid: de

inwoners kunnen hun gewone

pmd-zakken opgebruiken en

hoeven daarna pas de p+md-

zakken aan te schaffen.”

Intussen is ook de foliezak gelan-

ceerd. Daarin kunnen de in-

woners van de elf gemeenten,

zoals de naam het aangeeft,

folies kwijt. Koen Delie: “De apar-

te foliezak sluit aan bij de on-

middellijke leefwereld. De men-

sen verzamelen zachte plastic

folies net na de boodschappen.

Het gaat om bijvoorbeeld plastic

zakjes van etenswaren, folies

rond drankverpakkingen of toilet-

papier, enzovoort.”

De foliezak zal om de acht we-

ken opgehaald worden. De eer-

ste keer eind augustus. De p+md-

zak wordt om de twee weken

opgehaald. Het systeem van de

p+md-zak en foliezak zal Imog

nog tot zeker 2022 toepassen.

“Fost Plus wil na 2022 de in-

zameling, sortering, recyclage…

op punt hebben, zodat alle ver-

pakkingen in één zak gegooid

kunnen worden”, besluit Koen

Delie. (AXV)

Imog lanceert
nu ook de
foliezak

Jaarlijks ondergaan zowat 1.000
personen in België een transplan-
tatie, waarbij ze minstens één do-
nororgaan krijgen. Een honderd-
tal mensen wacht tevergeefs en
overlijdt. Om meer mensen te
overtuigen om orgaandonor te
worden, startte onder meer stad
Kortrijk een actie op.
“Met succes”, aldus schepen van
Mensen Arne Vandendriessche.
“Eind september telden we 1.667
geregistreerden, onlangs mochten
we met Gaëtane Masselot de

3.200ste verwelkomen.” Zo is bij-
na één op vijftien Kortrijkse vol-
wassenen orgaandonor.
“Vroeger stond ik weigerachtig te-
genover orgaandonatie, ik vond
dat maar een akelige gedachte”,
legt Gaëtane (39) uit. “Toen ik ma-
ma werd veranderde dit omdat je
plots beseft hoe belangrijk zo'n
transplantatie kan zijn. Het ver-
haal van Bas, de stoere strijder,
trok mij volledig over de streep.
Vorige week moest ik in het stad-
huis van Kortrijk zijn om mijn

pincode van mijn eID te veran-
deren, ik zag de posters ‘Red 8
levens in één minuut’ en ik heb
mij direct geregistreerd.”
Ook al is Kortrijk nu een voor-
beeld voor de andere centrumste-
den, toch is de schepen nog niet
tevreden. “De resultaten zijn
mooi, maar eigenlijk mikken we
op 5.000 orgaandonoren. Dan zijn
we echt de donorstad van Europa.
Ik hoop dat we met deze actie an-
dere steden kunnen motiveren
ons voorbeeld te volgen én België
als hét donorland van Europa op
de kaart te zetten.”
Registratie als orgaandonor is be-
langrijk. Zo is duidelijk dat ie-
mand zijn organen wil afstaan,
ook al vraagt de arts altijd de toe-
stemming aan de familie. (AXV)

Bijna 1 op 15 volwassenen is orgaandonor
KORTRIJK Jezelf registeren als orgaandonor, in Kort-
rijk maken ze er geen punt (meer) van: in een klein
jaar verdubbelde hun aantal tot 3.200. “We mikken
op 5.000”, stelt Arne Vandendriessche.

Schepen Arne Vandendriessche en Gaëtane Masselot. (GF)

Bron: Krant van Westvlaanderen - 17 augustus 2018 Bron: Krant van Westvlaanderen - 31augustus 2018
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(L/100 KM) : 4,7-6,9 NEDC  (G/KM) : 117-160 NEDC (OP EURO 6B)
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HARELBEKE Wie zijn p+md-afval

(plastic flessen, harde plastic

metalen verpakkingen, drankkar-

tons, red.) naar het containerpark

brengt, heeft het al gemerkt: zit

het afval niet in een speciale

p+md-zak van afvalintercommu-

nale Imog, dan mag het niet

worden achtergelaten.

“De inzameling van pmd wordt

gefinancierd door Fost Plus, de

vereniging van verpakkings-

fabrikanten die de huishoudelijke

verpakkingen recycleert”, stelt

communicatieverantwoordelijke

Koen Delie van Imog. “De sor-

teerregels en aanvoermodalitei-

ten worden door hen bepaald.

Fost Plus stelt dat pmd in regle-

mentaire zakken moet worden

aangeboden. Waar dat gebeurt,

langs de straat of of het contai-

nerpark, speelt geen rol. De

retributie die je betaalt op de

aankoop van de zak, helpt mee

betalen voor de inzameling en

verwerking van het pmd.”

Koen Delie stelt nog dat die

voorwaarde eigenlijk al lang gold.

“Maar vanuit Imog zijn we daar

altijd voorzichtig mee omge-

sprongen. Wel geven we al meer

dan twee jaar die boodschap

mee in de opleiding recyclage-

parkwachters. Ook de andere

afvalintercommunales doen dit.”

Imog stelt ook dat de huis-aan-

huisinzameling de goede keuze

is. “De ophaalwagen passeert

toch en haalt goede inzamel- en

milieurendementen. Bovendien

vraagt het p+md dat in het con-

tainerpark wordt verzameld nog

bijkomend transport. Al moet het

recyclagepark voor ons wel een

optie blijven.”

“Een p+md-zak is ook niet duur:

15 cent of tienmaal minder dan

een restafvalzak. Door de uit-

breiding van de sorteerregels

kan er nu veel meer in de p+md-

zak (botervlootjes, yoghurt-

potjes…) waardoor je veel minder

van de duurdere restafvalzakken

nodig hebt.” (AXV)

Pmd naar
containerpark?
Nog enkel in
pmd-zak

Eind mei raakte bekend dat tien-
tallen leerlingen van een resem
scholen een salmonellavergifti-
ging had opgelopen. Snel werd
gekeken naar Esthio, die de war-
me maaltijden aan die scholen le-
verde. Maar uitgebreid onderzoek
leverde niets op en enkele weken
later mocht de Harelbeekse trai-
teur opnieuw opstarten. “We zijn
intussen eind augustus en het on-
derzoek loopt nog steeds”, stelt
Brecht Vervaeck, die samen met
zijn vader Hervé het bedrijf runt.
“Het blijft gissen naar de oorzaak.
Toch is één ding zeker: bij Esthio
werd niets gevonden.”
De zaakvoerders waren enorm
bang dat ze veel klanten zouden
verliezen, ook al treft hen geen

schuld. Maar niets is minder
waar... “Tijdens die crisis, zeg
maar, hebben we enorm veel
steun gekregen van de schooldi-
recteurs die klant bij ons waren”,
vervolgt Brecht. “Ik herinner me
nog levendig die keer dat ze mas-
saal aan onze poort kwamen post-
vatten om ons een hart onder de
riem te steken. Dat zullen mijn
vader en ikzelf nooit vergeten.”

NIET VANZELFSPREKEND

“Naar het komende schooljaar toe
blijven ze ons gewoon steunen.
We hebben dus geen klanten ver-
loren. Dat was verre van vanzelf-
sprekend, want net in die periode
moesten we met veel scholen on-
derhandelen: hun contracten lie-

pen af en we moesten nieuwe
vierjarige overeenkomsten afslui-
ten. Dat is dus wonderwel gelukt.
Meer zelfs: we hebben nog meer
scholen dan vorig jaar als klant.”
Bij Esthio is de sfeer dan ook
goed. “We hebben het heel zwaar
gehad, maar intussen zien we de
toekomst positief tegemoet. We

hebben geïnvesteerd in de infra-
structuur om nog betere kwaliteit
te kunnen aanbieden. De afgelo-
pen maanden is wel gebleken dat
problemen met voeding iedereen
kan overkomen. Kijk maar hoe
winkelketen Albert Heijn en pro-
ducent Greenyard producten te-
rugriepen.” (Axel Vandenheede)

Esthio na voedingscrisis:
nog meer scholen als klant
HARELBEKE Voor Esthio breken drukke maanden
aan: vanaf maandag bereidt de Harelbeekse traiteur
opnieuw duizenden warme maaltijden voor de scho-
len. Het had anders kunnen zijn na de grootschalige
salmonellavergiftiging eind mei. “Het is super dat
alle scholen ons zijn blijven steunen”, aldus mede-
zaakvoerder Brecht Vervaeck.

Brecht Vervaeck van maaltijdbereider Esthio is een tevreden man. Het

bedrijf is klaar voor de start van het schooljaar. (Foto a-LOO)

Kurt Goethals, de man achter No
Nonsense, een bedrijf dat sport-
events organiseert, moet de kamp
naar Kortrijk halen. Maar nog niet
alles is concreet. “De gesprekken
zijn bezig, maar het hangt van
veel factoren af”, klinkt het. De
belangrijkste factor is de locatie.

Sportcampus Lange Munte, Kort-
rijk Xpo of de Groothandelsmarkt
in Heule zijn drie mogelijkheden.
“Dat klopt, maar we wachten op
de bevestiging. Feit is wel dat Del-
fine nog in 2018 moet boksen,
een voorwaarde opdat ze haar we-
reldtitel kan behouden. Ze moet

elke zes maanden haar titel verde-
digen. Maar het management van
Delfine is erg flexibel. Zodra we
het fiat krijgen, zal alles snel geor-
ganiseerd kunnen worden. En
ook het stadsbestuur van Kortrijk
staat ervoor open.” De laatste gro-
te kamp die in Kortrijk werd geor-
ganiseerd, was in oktober 1986
tussen de Marokkaan Najib Daho
en onze landgenoot Jean-Marc
Renard om de EBU-titel bij de su-
perlichtgewichten. (CDW)

Delfine Persoon verdedigt 
haar wereldtitel in Kortrijk
KORTRIJK Nog dit jaar moet Delfine Persoon haar
WBC-wereldtitel verdedigen. Die kamp zou nu niet in
Lichtervelde, maar wel in Kortrijk plaatsvinden.

Delfine Persoon eerder dit jaar.

(Foto Bart)











Elf miljoen euro voor uitbreiding Oostends warmtenet

De Vlaamse regering heeft op voorstel van Vlaams minister van Energie Bart Tommelein beslist om ruim 11 

miljoen euro uit het Klimaatfonds toe te kennen voor de uitbreiding van het warmtenet van Beauvent cvba in 

Oostende. Het warmtenet vertrekt vanuit de industriezone Plassendale en krijgt vertakkingen naar bijna het 

volledige grondgebied van de stad. ‘Dankzij de steun die we met de Vlaamse regering toekennen zullen in de 

toekomst meer dan 3.000 woningen verwarmen met groene warmte. Ook heel wat bedrijven sluiten aan op het 

warmtenet.’

De eerste plannen voor een warmtenet in Oostende dateren al van 2013. De voorbije jaren is het project in 

stroomversnelling gekomen, dankzij ondersteuning van de Vlaamse regering en de participatie van burgers. Vanaf 

begin volgend jaar zal verbrandingsoven IVOO via het eerste deel van het warmtenet warmte kunnen leveren aan 

onder meer Daikin en aan het AZ Damiaan. Maar om het warmtenet van Beauvent cvba verder uit te rollen over 

Oostende is verdere ondersteuning noodzakelijk. Die komt er nu. Er zijn verschillende vertakkingen voorzien. 

Nieuwe of bestaande woonwijken kunnen voor hun verwarming aansluiten op het warmtenet. Via het warmtenet 

zal ook stoom worden geleverd voor de industriële processen van bedrijven. In totaal zal er tegen 2023 meer dan 

twintig kilometer buizen worden aangelegd.

Uitbreiding warmtenet voor meer dan 3.000 gezinnen

De vertakkingen van het warmtenet komen overal waar nieuwbouwappartementen in aanbouw zijn of gepland 

zijn. Zo wordt het warmtenet onder meer uitgebreid naar De Troonstraat. Het nieuwe zwembad en de site van 

Vayamundo bevinden zich dichtbij en kunnen vlot aansluiten. Er komt eveneens een uitbreiding richting 

bibliotheek en Thermae Palace. In de nieuwe stad komen er in de toekomst meer dan 500 nieuwe sociale 

woningen die ook een aansluiting zullen krijgen. Door het warmtenet richting de OOsteroever uit te breiden kan 

ook deze nieuwe wijk in de toekomst met restwarmte verwarmd worden.

Posted on 25/09/2018 (https://www.tommelein.com/elf-miljoen-euro-voor-uitbreiding-oostends-warmtenet/) 
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Levering van stoom aan ondernemersparken

Verschillende ondernemingen in Oostende hebben nood aan hoogwaardige warmte voor hun processen. Daarom 

zal in de toekomst ook stoom geleverd worden aan verschillende bedrijven op het industrieterrein van 

Plassendale. Deze ontwikkeling zal nieuwe bedrijven aantrekken, die kunnen profiteren van een duurzame 

warmtevoorziening.

Nieuwe warmtebron

Voor de levering van stoom werd gezocht naar een nieuwe warmtebron voor het warmtenet. Biostoom ligt nabij en 

is dus de ideale partner, de restwarmte wordt op deze manier efficiënt gebruikt en gaat niet verloren.

Vlaams minister van Energie Bart Tommelein: ‘De uitbreiding van het warmtenet is een ongelofelijke investering 

voor Oostende. De totale kost van de uitbreiding bedraagt zo’n 31,5 miljoen euro. De Vlaamse regering investeert 

ruim 11 miljoen euro uit het Klimaatfonds in dit project. Dankzij deze steun doet Oostende een grote sprong 

vooruit om in de toekomst de stad, haar inwoners en bedrijven te voorzien van groene warmte.’

(http://www.tommelein.com/elf-miljoen-euro-voor-uitbreiding-oostends-warmtenet/bf3b8a31-2d40-40fa-afcb-

13c6bdda3968/)

Deel dit:

Twitter (https://www.tommelein.com/elf-miljoen-euro-voor-uitbreiding-oostends-warmtenet/?

share=twitter&nb=1)

Facebook (https://www.tommelein.com/elf-miljoen-euro-voor-uitbreiding-oostends-warmtenet/?

share=facebook&nb=1)

LinkedIn (https://www.tommelein.com/elf-miljoen-euro-voor-uitbreiding-oostends-warmtenet/?

share=linkedin&nb=1)

WhatsApp (https://api.whatsapp.com/send?

text=Elf%20miljoen%20euro%20voor%20uitbreiding%20Oostends%20warmtenet%20https%3A%2F%2Fwww.tommelein.com%2Felf-

miljoen-euro-voor-uitbreiding-oostends-warmtenet%2F)

Print (https://www.tommelein.com/elf-miljoen-euro-voor-uitbreiding-oostends-warmtenet/#print)

Email (https://www.tommelein.com/elf-miljoen-euro-voor-uitbreiding-oostends-warmtenet/?share=email&nb=1)















15,9 miljoen investeringssteun voor Antwerps warmtenet Backbone 
Zuid

Minister van Energie, Financiën en Begroting Bart Tommelein kent voor 15,9 miljoen euro investeringssteun toe 

aan een groot transportnet voor warmte: Backbone Zuid. Het warmtenet zal op termijn restwarmte afkomstig 

van afvalverbrandingsoven ISVAG transporteren naar een woontoren in Antwerpen-Zuid. Minister Tommelein: 

“Het potentieel van restwarmte in Antwerpen is groot. Het is de ambitie om de volledige stad met restwarmte 

te verwarmen. Met deze steun helpt de Vlaamse overheid de ondergrondse warmtepuzzel te leggen.”

Met de investeringssteun zal een warmtetracé worden aangelegd vanaf de afvalverbrandingsoven ISVAG in Wilrijk 

tot aan de nieuwe wijk op het Antwerpse Zuid. Ook enkele bedrijven in de buurt zullen hierop aansluiten. Het 

bestaande warmtenet op Nieuw Zuid wordt in eerste instantie gevoed met aardgas. Dankzij het warmtenet 

Backbone Zuid wordt in de toekomst overgeschakeld op restwarmte van ISVAG. De getransporteerde warmte zou 

circa 75 GWh per jaar bedragen. Veertig procent daarvan zal dienen voor de verwarming van woningen, zestig 

procent gaat naar bedrijven in de buurt. De totale investering bedraagt 40,8 miljoen euro.

Op termijn zou er een ondergrondse ‘ruggengraat’ door Antwerpen lopen waarop verschillende kleinere 

warmtenetten kunnen worden aangesloten. Antwerpen heeft een afvalverbrandingsoven in het noorden en het 

zuiden van de stad, die het ganse warmtenet zouden kunnen voeden.

Liberaal lijsttrekker en Staatssecretaris Philippe De Backer reageert verheugd op de beslissing van de Vlaamse 

regering. “Investeren in duurzame energie in Antwerpen is van groot belang voor de verre en nabije toekomst. Mijn 

dank aan de Vlaamse regering en minister Tommelein voor hun steun. We zetten op alle niveaus in op de 

ontwikkeling van onze stad.”

Bart Tommelein: “Warmtenetten zijn cruciaal in het Vlaamse warmteplan om het vervoer van restwarmte en 

hernieuwbare warmte mogelijk te maken. Deze investering zal zorgen dat Antwerpen in de toekomst op een 

groene manier verwarmd wordt.”

Deel dit:

Posted on 24/07/2018 (https://www.tommelein.com/159-miljoen-investeringssteun-voor-antwerps-warmtenet-
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VESTIGING IN 
MOESKROEN

ONTDEK ONZE VERJAARDAGSACTIES

RELAX 
+ POEF

leder batik cream of zwart

VESTIGING IN 
MOESKROEN

ONTDEK ONZE VERJAARDAGSACTIES

leder batik cream of zwart

€  1.299
aanbevolen prijs € 1.679

DEERLIJK & MOESKROEN VIEREN FEEST
GAVERZICHT

MOES K RO EN

mogelijk te maken.  
Vandaag zaterdag wordt het

vrouwelijke slachtoffer, stu-
dente aan hogeschool Howest,
begraven in de orthodoxe kerk
van Kortrijk. In de biblio-
theek van Kuurne ligt nog tot
dinsdag een rouwregister voor
wie zijn steun wil betuigen.
(vkk)

Vestingstraat in het centrum
van Kortrijk. Eerst werd ge-
dacht dat het om een slachtof-
fer ging, maar kort nadien
werd ook een tweede lichaam
gevonden. Dat van de Afghaan
wordt ondertussen nog hier
gehouden en niet naar Kaboel
gerepatrieerd. Er werd een
geldinzameling gestart om dat

M. bekende de dubbele
moord op de Afghaan Nessar
Jamshidi (18) uit Kortrijk en
de Russische Youlia Soboleva
(19) uit Kuurne nog niet. Tot
nu toe beroept hij zich op zijn
zwijgrecht.

De lichamen van de slachtof-
fers werden ontdekt in een
studentenhuis in de Oude

Mohamad M., de twintigja-
rige Iraniër uit Kortrijk 
die verdacht wordt van de 
dubbele moord maandag in 
een studentenhuis in de 
Oude-Vestingstraat, blijft 
in de cel. Dat heeft de 
raadkamer in Kortrijk 
vrijdag besloten.

KORTRIJK/KUURNE 

Verdachte dubbele ‘kotmoord’ blijft zwijgen

Sinds enkele weken is de
parking voor truckchauf-
feurs langs de E17 in Kruis-
houtem dicht. De betonver-
harding voor de slagbomen
van de betalende parking
wordt vernieuwd. Maar om-
dat de vrachtwagenchauf-
feurs hun rij- en rusttijden
moeten respecteren, zoeken
ze naar andere plaatsen om
te pauzeren. “Zo komen ze
in de Eugène Bekaertlaan in
Waregem terecht”, zegt ge-
meenteraadslid Mario Ver-
hellen (SP.A). Hij kaartte in
de jongste gemeenteraad
aan dat de chauffeurs er ge-
regeld een boeltje van ma-
ken. “De Eugène Bekaert-
laan is niet uitgerust met
sanitair zoals een echte
snelwegparking waar truc-
kers welkom zijn om te pau-
zeren. De situatie leidt tot
heel wat zwerfvuil en onhy-
giënische toestanden.” 

Blikken bier

In de straat liggen lege
blikken bier, lege flessen al-
cohol en zakken vol ander

afval. Ook de aanwezigheid
van vuile papieren zakdoe-
ken, vermoedelijk de gevol-
gen van de sanitaire pauzes
van de chauffeurs, is frap-
pant.

Het Waregemse stadsbe-
stuur heeft weet van de pro-
blematiek. “We hebben
trouwens niet als enige dat
probleem. Daarom zoekt in-
tercommunale Leiedal naar

een regionale oplossing
voor chauffeurs die moeten
pauzeren. Ze bekijken daar-
voor ideeën uit het buiten-
land om tot goede oplossin-
gen te komen in Zuid-West-
Vlaanderen”, zegt schepen
van Mobiliteit Kristof
Chanterie (CD&V).

Geen boetes

De schepen kijkt alvast
reikhalzend uit naar mid-
den oktober en dat is niet
alleen omwille van de ge-
meenteraadsverkiezingen. 
“De parking in Kruishoutem
gaat midden oktober weer
open.” Een herhaling van de
problematiek bij volgende
sluitingen vreest Chanterie
niet. “Binnenkort komt een
nieuw kruispunt aan de Eu-

gène Bekaertlaan waardoor
de rust in die omgeving ver-
dwijnt. Ik kan me niet voor-
stellen dat chauffeurs er
dan nog zullen willen over-
nachten, aangezien het er
een pak drukker zal wor-
den.” 

Tot de parking in Kruis-
houtem weer open is, laat
het stadsbestuur zijn perso-
neel oprukken om afval te
ruimen in de Eugène Beka-
ertlaan. Volgens het stads-
bestuur worden er voorlo-
pig geen boetes uitgedeeld. 

Sluiting snelwegparking langs E17 in Kruishoutem heeft gevolgen tot in Waregem

Truckers laten massa afval rondslingeren
Vrachtwagenchauffeurs 
maken er een boeltje van in 
de Eugène Bekaertlaan in 
Waregem. Ze gebruiken de 
straat om te rusten, eten, 
slapen en hun behoefte te 
doen. Het gevolg? Zwerfvuil 
en onhygiënische toestan-
den.

WAREGEM/KRUISHOUTEM 

In de straat liggen heel wat lege blikken bier, lege flessen
alcohol, papieren zakdoekjes (kleine foto) en ander afval.

KAREN VERHULST

K
V

O

MARIO VERHELLEN 
GEMEENTERAADSLID

“In de Eugène 
Bekaertlaan is er 
geen sanitair zoals op 
een snelwegparking”

K
V

O

Al voor de vierde keer werden
de twee banken in de honden-
weide in park Blauwe Poort in
Kortrijk besmeurd met honden
uitwerpselen. De banken staan
in de speelweide die hondjes
een vrije loop geeft. De meeste
dierenvrienden ruimen de uit-
werpselen van hun viervoeter
op, maar de jongste tijd gebeu-
ren er dingen die helemaal niet
door de beugel kunnen, zeggen
de gebruikers boos. Ze trekken
aan de alarmbel.  (vkk)

Bankjes hondenweide 
besmeurd met stront

KORTRIJK 
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Vrijdag rond 6 uur brandde
een motorfiets uit ter hoogte
van de spoorovergang aan Om-
megangstraat in de stations-
buurt van Wervik. De brand-
weer kwam ter plaatse en kon
het vuur snel blussen. De pre-
cieze oorzaak is nog niet be-
kend, maar vermoedelijk is de
brand aangestoken.  (ptb)

Motorfiets uitgebrand 
aan station

WERVIK 

FV
L

Vier twintigers uit Kortrijk, Ha-
relbeke en Ardooie riskeren tot 
twee jaar celstraf omdat ze jaren-
lang cannabis dealden. De handel 
kwam aan het licht nadat twee 
beklaagden op de terugweg van 
Nederland werden betrapt met 
twee kilogram cannabis in de au-
to. 

K. B. uit Kortrijk was samen met
zijn vriendin uit Ardooie de 
drugs gaan kopen in opdracht 
van de 26-jarige M. V. uit Harel-
beke. B. gaf toe dat hij fungeerde 
als koerier en dat hij wekelijks 
drie keer naar Nederland reed. 
Zijn vriendin vergezelde hem 
soms. B. liep al een veroordeling 
op voor drugshandel, maar raak-
te niet af van zijn cannabisversla-
ving en begon daarom opnieuw te
dealen. Hij riskeert een effectie-
ve celstraf van achttien maan-
den. Voor zijn vriendin die ook 
drugsverslaafd is, werd zes 
maanden gevorderd. Volgens het 
parket fungeerde M. V. als de co-
ordinator van de drugshandel. Er 
hangt hem een effectieve celstraf 
van twee jaar boven het hoofd. 
Zijn kompaan K. H. die hielp met 
dealen, riskeert tien maanden. 
Vonnis op 16 oktober.  (eva)

KORTRIJK/ HARELBEKE/ARDOOIE 

Twintigers riskeren twee 
jaar cel voor drugshandel

Bron: Het Nieuwsblad - 6 oktober 2018
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DOOR AXEL VANDENHEEDE

Woensdagavond even voor 19 uur: in de
Leieweg halen Adri Van Marcke en Jean-
Marie Galloo hun kano van stal. Intussen
komen Stephanie Demeyer uit Bissegem
en Stephanie Van Hauwaert uit Marke ook
aan. “We zagen op Facebook foto’s van
Jean-Marie en het fantastische werk dat hij
als Mooimaker op de Leie levert”, zeggen
ze. “We hebben hem vorig weekend ook
ontmoet en toen spraken we af dat we eens
mee zouden gaan.”
Tien minuten later varen we met in totaal
vijf personen op de Leie, richting Kortrijk.

“Je moet geen schrik hebben”, aldus Jean-
Marie. “De kano is heel stabiel. Ja, ook als
er grote schepen passeren. Je zal wel zien.”
Intussen is het speuren naar zwerfvuil in
en langs de Leie. “De voorbije dagen zijn
we hier al gepasseerd, maar we zullen nog
wel een en ander vinden.” Dat blijkt jam-
mer genoeg realiteit: op het water vinden
we regelmatig papiertjes, aan de oevers ligt
er van alles. Veel plastic flessen. De Stepha-
nies moeten hun afvalgrijper vaak gebrui-
ken.
Opvallend: veel flessen zijn (half)vol. “In
dat geval raden we aan om de fles nooit
open te doen”, aldus nog Adri en Jean-

Marie. “Want je weet nooit wat erin zit. Stel
dat ze gevuld is met een bijtend product...”
Ook blikjes en plastic bekertjes zien we
regelmatig. Jean-Marie en Adri blijven er
rustig bij, maar bij de Stephanies neemt het
onbegrip toe. “Ongelooflijk toch wat we
vinden. Dit is echt een wake-upcall. Eigen-
lijk zou iedereen eens met jullie mee moe-
ten varen om zelf te kunnen zien hoeveel
afval er in de Leie ligt.”

MEER AFVAL IN DE WINTER

“Misschien moet er een programma ko-
men waarbij ik regelmatig kinderen mee-
neem”, reageert Jean-Marie. “Want zij zijn
de toekomst. Weet je wat ook het probleem
is? Het zwerfvuil dat op de oevers ligt, zien
de mensen in de zomer niet omdat het
tussen het groen verstopt is. Je moet eens
in de winter meegaan... (neemt zijn smartp-
hone) Kijk maar eens naar deze foto’s. Dán
pas zie je veel afval liggen.”
Intussen gaat de kanotocht verder. We blij-
ven flessen, papiertjes zien en nemen ze –
indien mogelijk – mee: sommige zaken zit-

ten vast tussen stenen. Adri: “De stenen op
de oevers bewegen mee met het water en zo
raken bepaalde dingen eronder bedolven.”
Wat verder in enkele bosjes zien we plots
veel afval liggen. Het gebruikelijke plastic,
maar ook andere zaken. Een deel van het
vuil ligt wel ver op de oever. “Ik zal uitstap-
pen, want ik wil dit niet laten liggen”, zegt
Jean-Marie en met een flukse beweging
staat hij aan wal. Zijn buit: onder meer een
pennenzak. “Dat begrijp ik niet”, fluistert
Stephanie Demeyer. “Hoe kan je nu je pen-
nenzak hier kwijt raken?”
Wat verder ligt er zelfs een kartonnen doos

in het water. “Van pralines”, aldus nog
Stephanie Demeyer. “Potverdorie, er zitten
er zelfs nog in!” Intussen ligt er al aardig
wat afval in de kano. Naast plastic verpak-
kingen ook onder meer een kapotte kleer-
hanger en enkele gebruikte wc-blokjes.
“Sommigen gooien dat nog altijd in het
toilet”, reageert Jean-Marie. (kijkt naar ons)
“Ja, ik snap dat ook niet.”

ZELF ZAKKEN KOPEN

Op de grens van Bissegem en Kortrijk is er
minder afval te vinden. Het moment om
Jean-Marie en Adri te vragen waarom ze dit
doen. Jean-Marie: “Ik vaar al van mijn vijf-
tiende en heb tal van competitiesporten ge-
daan. Al mijn hele leven probeer ik zo wei-
nig mogelijk afval te produceren. Plastic
flessen, bijvoorbeeld, koop ik niet en als er
iets in plastic is gewikkeld, geef ik het af
voor ik naar huis vertrek.”
“Goed vier jaar geleden ben ik dan in mijn
kano gestapt om zwerfvuil op de Leie te
verzamelen. Omdat ik mij tijdens mijn
boottochtjes enorm ergerde aan het afval

“Zondagmorgen vind
je vaak condooms...”
OP STAP MET JEAN-MARIE GALLOO EN ADRI VAN

MARCKE, DE MARKSE MOOIMAKERS VAN DE LEIE

MARKE/BISSEGEM/KORTRIJK In Kortrijk zijn er veel Mooima-
kers actief, mensen die vrijwillig zwerfvuil opkuisen. Jean-Marie
Galloo en Adri Van Marcke uit Marke doen dat niet per fiets of te
voet maar vanuit hun kano. “Velen schrikken als ze eens meegaan
en terecht: er ligt veel vuil in en langs de Leie”, zeggen ze.

“Waarom is het voor velen
zo moeilijk om hun afval
mee naar huis te nemen
als er geen vuilnisbak is?”Zelfs pennenzakken zijn er langs de Leie te vinden. Daarvoor moest Jean-Marie wel even uit

de kano stappen. (Foto AXV)

Steve Vanneste zetelt als onafhankelijk

gemeenteraadslid in Kortrijk en kreeg

normaal de derde plaats op de lijst van

Vlaams Belang voor de gemeenteraads-

verkiezingen. Nu past hij echter, nadat

vorig week een racistisch filmpje van hem

opdook. “Ik heb mij verkeerd gedragen en

wil niet dat wie dan ook hiervan slachtoffer

wordt”, reageert Steve Vanneste. “Ik wens

mij te verontschuldigen bij de betrokken

partijen die niet op zo’n manier aangepakt

dienden te worden.” Vlaams Belang be-

grijpt de beslissing van Steve Vanneste.

“De zaak is daarmee voor de partij ge-

sloten”, aldus Vlaams Belang Kortrijk.

DEZE WEEK 

Steve Vanneste past voor
de verkiezingen

AZ Groeninge gebruikt als eerste niet-

universitair ziekenhuis een nieuwe tech-

niek om prostaatkanker op te sporen. “Die

techniek laat toe om nieuwe tumorcellen

en uitzaaiingen in beeld te brengen bij

patiënten die hervallen van prostaatkan-

ker”, zegt Prof. Dr. Alex Maes, diensthoofd

nucleaire geneeskunde bij AZ Groeninge.

“De beelden zijn veel duidelijker dan bij

de traditionele onderzoeken en tonen ook

de heel kleine uitzaaiingen.” Het onder-

zoek is volledig pijnloos en zonder bij-

werkingen. Door het korte bestaan van het

radioactieve gallium is de patiënt na enke-

le uren al weer stralingsvrij. (AXV)

Nieuwe techniek tegen
prostaatkanker

Vincent Van Quickenborne wil de volgen-

de zes jaar een bewakingscamera in elke

Kortrijkse wijk. N-VA wil nog verder gaan:

lijsttrekker Axel Ronse stelt voor om ook

met sensoren te werken. “Ze meten bij-

voorbeeld het aantal decibels of de passa-

ge in een bepaalde buurt”, legt Axel Ron-

se uit. “Als die sensoren plots veel geluid

of meer passage meten dan normaal, dan

zou de politie kunnen langsgaan en even-

tueel bepaalde mensen op heterdaad

betrappen. Het wordt zeker een proces

met vallen en opstaan. Maar het gaat om

veiligheid en dat is toch een van de top-

prioriteiten in de stad.” (AXV)

Sensoren tegen
criminaliteit in Kortrijk?

Op de Vlasmarkt staat sinds kort een in-

drukwekkende houten mammoet die je

kan omvormen tot tafeltennistafel. Wie

zichzelf daarna wat wil verfrissen, kan

enkele meters verder terecht bij de stalen

pomp die daar werd

geplaatst. De pomp

zorgde intussen wel al

voor commotie op

Facebook. Mike Tattoo

vraagt zich openlijk af

waarom er daar een

pomp moest komen en

maakte al enkele ludie-

ke filmpjes. (AXV) Foto AXV

Tafeltennissen en water
pompen op Vlasmarkt 
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dat in en langs deze mooie rivier te zien
was. Afvalzakken kocht ik toen zelf. Tot
iemand me een jaar geleden vertelde over
het project Mooimakers. Dan krijg je als
vrijwilliger logistieke steun, zoals afvalzak-
ken, gratis van Imog.”
Zijn verhaal inspireerde Adri. “Een tijd ge-
leden heb ik Jean-Marie, een buurman,
aangesproken, want ik wilde eens mee-
gaan. Na nog een aantal tochtjes samen heb
ik een goede maand geleden zelf een kano
gekocht en vaak gaan we samen op pad.
Jean-Marie heeft me intussen geleerd om te
varen. Nu ben ik van plan om mezelf in te
schrijven als Mooimaker, met mijn gezin.”

FLES CHAMPAGNE

Na bijna drie uur op de Leie – een korte
pauze in de Nuba-R langs de Leie niet mee-
gerekend – komen we aan in Marke. De
kano’s worden op het droge gezet en dan is
het tijd om de ‘oogst van de dag’ te bekij-
ken, ook al is het al donker. “Het is indruk-
wekkend en tegelijk degoutant”, reageren

Stephanie Demeyer en Stephanie Van Hau-
waert. “Echt chapeau dat jullie dat doen.”
“Ik wou dat ik de afgelopen jaren verbete-
ring had gezien, maar dat is niet zo”, ver-
volgt Jean-Marie. “De mensen blijven afval
langs de Leie dumpen. Waarom is het voor
velen zo moeilijk om hun afval mee te ne-
men naar huis als er in de buurt geen vuil-
nisbak staat? Niet zo lang geleden heb ik op
de oever een lege fles champagne en twee
glazen gevonden...”
Het afval wordt in een grote mand gegooid.
Sorteren zal voor de volgende dag zijn. “Dat
is geen leuk werkje, maar het moet gebeu-
ren”, aldus Adri. Jean-Marie kan hem al-
leen maar gelijk geven. “Of ik al zaken vond
die echt smerig zijn? Een aantal jaar gele-
den, toen bepaalde rioleringen nog recht-
streeks in de Leie liepen, vond ik veel
maandverbanden. Dat is nu voorbij. Nu is
gaan varen op zondagmorgen iets speci-
aals, zal ik maar zeggen. Je kan je niet
voorstellen hoeveel gebruikte condooms er
dan op de oevers rondslingeren.”

Adri Van Marcke, Stephanie Van Hauwaert, Stephanie Demeyer en Jean-Marie Galloo tonen

de ‘oogst’ van een avondje op de Leie. (Foto AXV)

Sinds begin dit jaar wordt het Leiewater

opnieuw succesvol gebruikt in een produc-

tieproces bij Agristo. Dit verhaal werd

opgepikt door H. O. P., een bierproevers-

vereniging uit Kortrijk, en zo groeide het

idee om met het water van de Leie een

bier te brouwen. Daarvoor wordt samenge-

werkt met Brouwerij Toye in Marke. “Ver-

wacht je aan een goudblond saisonbier

met een alcoholpercentage van 5,5 pro-

cent en met een kruidige hopping”, klinkt

het. Het bier zou vanaf eind september

verkrijgbaar moeten zijn. Wie een leuke

naam weet, kan zijn suggestie mailen naar

marketing@agristo.com.

Nieuw biertje gemaakt
met water uit de Leie

“Voor mij zal dat niets veranderen aan de manier waar-

op ik naar de stad ga. Ik ga er eigenlijk altijd wel vanuit

dat ik gezien kan worden. Ik doe dan ook geen illegale

dingen. Maar als die camera’s en sensoren kunnen

voorkomen dat een dader van een misdrijf ongestraft

blijft, dan ben ik voorstander. Ik zou dan als bewoner

wel graag geïnformeerd worden over wat de politie

met die informatie doet.”

ELLEN DUMORTIER
Functioneel analist bij Tri ICT

“Ik wil wel weten wat de politie
met die informatie doet”

EEN NIEUWE VRAAG VOOR ONS PANEL

Zijn er camera’s nodig?
Burgemeester Vincent Van Quickenborne wil in elke Kortrijkse
wijk een bewakingscamera. Is er volgens jou meer elektronisch
toezicht in het centrum nodig?

In de gebouwen van Kulak in Kortrijk vond

dinsdag een ontploffing plaats in een labo.

Het incident vond kort voor de middag

plaats. In een van de laboratoria kwam een

afvalvat, bestemd voor zuren, tot ontplof-

fing. Wellicht door de hitte. Eén persoon

was op dat moment in het labo aanwezig,

maar raakte niet gewond. “De persoon in

kwestie heeft meteen de veiligheidsproce-

dure gevolgd”, is te horen bij Kulak. 

Dat houdt onder meer in dat hij meteen

een douche moest nemen. 

De brandweer kwam ter plaatse met gespecialiseerd materiaal. De brandweerlieden die

het goedje opkuisten, trokken daarvoor speciale pakken aan. Bij hoge temperaturen als

begin deze week zeker geen pretje. (AXV)

Afvalvat ontploft 
in labo van Kulak 

“De camera’s die er nu zijn in het centrum vind ik zeker

goed. Wat mij betreft mag er zelfs gerust meer beveili-

ging zijn. In het Blauwe Poort Park bijvoorbeeld kunnen

we wel een paar camera’s gebruiken. Ook een mobiele

camera lijkt mij een goed idee. Dat wel allemaal op

voorwaarde dat het publiek goed geïnformeerd wordt

over wat er met die informatie zal gebeuren. Wie mag

bijvoorbeeld die beelden bekijken?”

JULIEN DEJAEGERE
Leerkracht op rust

“Een mobiele camera lijkt 
me ook een goed idee”

“Camerabewaking verhoogt het gevoel van veiligheid.

Alleen moeten we niet paranoïde worden en van Kort-

rijk geen politiestaat maken. Sensoren die decibels en

passage registreren, ik zie niet in waar dat goed voor

is. Worden spelende kinderen dan binnenkort ook al

een probleem? Ik geloof in de kracht van sociale net-

werken. In de buurt waar ik woon, neemt iedereen zijn

verantwoordelijkheid op.”

AN DEFOORT
Studente verpleegkunde

“In onze buurt neemt iedereen
zijn verantwoordelijkheid op”

Foto AXV

Dinsdag ontstond er een brand op de

middenberm van de E17 ter hoogte van

Avanco in Aalbeke. Volgens brandweerzo-

ne Fluvia was de brand snel onder con-

trole. “In een uur was de klus geklaard.

Dan zijn we doorgereden naar Frankrijk,

waar ook een bermbrand was in dezelfde

rijrichting en waar we onze Franse colle-

ga’s assistentie boden”, klinkt het. Er zou

ook nog op een derde plaats een kleine

vuurhaard geweest zijn. De brandweer

heeft geen idee over de oorzaak. (EDB)

Alle nieuws over Kortrijk op

www.kw.be/kortrijk

Bermbrand langs 
de E17 in Aalbeke
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